
   
 

 

Referat 
 

Møte: Ungdomsrådet i Vestre Viken 

Møtedato: 
Tidspunkt: 

05.06.24 

1630-1900 (MERK TIDEN) 

Sted: Barne- og ungdomsavdelingen, Drammen sykehus 

Informasjon om møterom kommer. 
 

Inviterte: Fra Ungdomsrådet: 
Andreas Rollheim Melby, Ayse Iclal, Hanan Murad, Silje Crosby, Elenor Amalie 
Iversen, Asli Ay, Sarah Krogh 
 
Fra administrasjonen: 
Kurt Kleppe Josefsen, Anne-Lise Kristensen 
 
Fra klinikken 
Mariann Hval 
 
OBS!! Det blir tatt litt bilder og video på møtet 
 

 

Saksliste: 
 

Sak 

nr 

Sak 

39/24 Godkjenning av innkalling 

 

Kommentarer/vedtak: 

Godkjent 

 

40/24 Velkommen til Barne- og ungdomsavdelingen 

Mariann Hval 

 

Tema 

• Omvisning 

• Informasjon om driften, hvordan er prodyrene og retningslinjer. Er det skjedd 

noe i forhold til overganger og prosedyrer 

• Hvordan fungere samarbeidet med andre avdelinger i forhold til blant annet 

overganger. 

• Aktuelle saker 

 

Kommentarer/vedtak: 

Ungdomsrådet takker for en god omvisning. Videre ønsker Ungdomsrådet mer  



   
 

 
informasjon om samarbeidet med andre avdelinger og kanskje spesielt i forhold til 

overganger. Dette gjerne skriftlig eller ved et senere møte i rådet. 

41/24 Referat fra møte i UR 23.04.24 

 
Kommentarer/vedtak: 

Godkjent 

 

42/24 Innkommet post/aktuelle saker 

• Foreløpig protokoll BU VV 7. mai 

• Foreløpig protokoll fra BU HSØ 

• LSU Drammen sykehus. Medlem og vara 

• BUPA prosjektoppfølgingsmøte 

• Mye diskusjon om ADHD i prosjektoppfølgingsmøte. Elenor og Ayse har deltatt 

på møtet og ga et kort referat. 

• Brukermedvirkningsprisen 

Kommentarer/vedtak: 

Foreløpig protokoll BU VV 7. mai, tas til orientering 

Foreløpig protokoll fra BU HSØ, tas til orientering 

LSU Drammen sykehus. Det er ønsket fra Drammen sykehus og Brukerutvalget at 

Ungdomsrådet kan delta i arbeidsgruppe under LSU for barn og unge. Ungdomsrådet 

har valgt følgende medlemmer: Ayse Iclal som medlem og  Asli Ay  som varamedlem. 

BUPA prosjektoppfølgingsmøte, Ayse og Elenor fortalte fra møtet. Det hadde vært 

mye diskusjon om ADHD. Ellers ble nytt NSD tatt opp. Ellers har BUP fokus på å gi like 

tjenester uavhengig av lokasjon.  

Bærekraftsplan 

Det er ønskelig å snakke om bærekraftplanen og ventetidsløftet. Dette settes kanskje 

opp på septembermøtet. 

43/24 Egenandel for unge 
Regjeringer fjerner egenandel for unge hos legen (tv2.no)  Saken tas opp som 

diskusjon. Ønsker UR å ha en diskutere dette? 

 

Kommentarer/vedtak: 

Det tas stilling om denne saken tas opp avhengig av revidert nasjonalbudsjett. 

 

44/24 Kommunikasjon i Ungdomsrådet 

Diskusjon rundt kommunikasjon gjennom Messenger, Facebook, Teams etc. 

Kommentarer/vedtak: 

https://www.tv2.no/nyheter/innenriks/de-visste-ikke-om-legebesoket-for-det-kom-en-regning-i-posten/16482510/


   
 

 
Ungdomsrådet ønsker å flytte kommunikasjonen til Teams. Før neste skaffes det 

oversikt for mulighet for å delta i Teamsgruppen gjennom private enheter. Det er 

ønskelig å erstatte både messengergruppen og lukket FB gruppe. 

45/24 Møteplan 2024 

Siste møte før sommeren er 5. juni 

Første møte etter sommeren er et felles møte mellom Ungdosrådet og Brukerutvalget. 

Det er ønskelig at dette skjer samtidig som omvisning på Brakerøya den 23. august. 

Alternativt blir det felles møte 20. august. Mer informasjon kommer. I tilfellet 

omvisning blir da omvisning og møte på dagtid. 

 

44/24 Eventuelt 
Ingen saker 
 

45/24 Status rekrutteringsarbeidet 

 

Ferdigstilling av materiell som ble startet forrige møte.   

• Brev til foreningene  

• Kontakt FFO 

• Kontakt med ungdomsrådene i kommunene  

• Brosjyre på venterom  

• Brosjyre på avdelingene Hanan 

• Brosjyre på ungdomskoler og vgs 

• Post på rettigheter på sosiale medier Hanan 

• Artikkel/notat om egenandel for ungdom 

•  

Kommentarer/vedtak: 

Saken ble utsatt til neste møte. 
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